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معاون توسعه روستایی و مناطق محروم 
ریاست جمهوری:

میراث فرهنگی و محیط زیست آذربایجان شرقی 
تنگ نظری را  کنار بگذارند

تبریز- خبرنگار کیهان:
معاون توســعه روســتایی و مناطق محروم نهاد ریاست 
جمهوری گفت: ســازمان میراث فرهنگی و »محیط زیست 
آذربایجان شــرقی« دست از تنگ نظری در ساخت هتل های 
مصنوعی سنگی در روستای کندوان، بردارند و راه روستایی 

کندوان باید تعمیر شود.
ابوالفضل رضــوی در همایش تبیین قانــون و آیین نامه اجرایی 
قانون توسعه اشــتغال پایدار مناطق روستایی و عشایری آذربایجان 
شرقی افزود: روزانه 3000 نفر از این راه استفاده می کنند و این مسیر 

می بایست تعمیر شود.
وی خاطرنشان ساخت: معاونت توسعه روستایی و مناطق محروم 

نهاد ریاست جمهوری آماده همکاری برای بازسازی این راه است.
رضوی با اشاره به این که آذربایجان شرقی بعد از خراسان جنوبی، 
دومین استان در جذب اعتبارات منابع بانک سینا در زمینه تسهیلات 
اشتغال زایی برای مناطق محروم است، گفت: تا آخر دی ماه امسال هر 
استانی که موفق به عقد قرارداد اشتغال پایدار و مطمئن در روستاها، 
منابع 400 میلیارد ریالی ســینا شود، سرریز استان های دیگر به آن 

استان پرداخت خواهد شد.
وی از پرداخت 200 میلیارد ریال اعتبار برای گردشگری روستایی و 
بوم گردی برای آذربایجان شرقی خبر داد و افزود: تسهیلات اشتغال زایی 
در روستاهای مرزی با کارمزد 4 درصد و در مناطق غیرمرزی و شهرهای 

زیر 10 هزار نفر به ترتیب با 6 و 10 درصد پرداخت می شود.

ساعت کاری دستگاه های 
اجرایی هرمزگان تغییر کرد

طبق بخشنامه ابلاغ شده استانداری هرمزگان به دستگاه های 
اجرایی استان ساعت کاری این دستگاه ها از یکشنبه اول بهمن 

ماه تغییر کرد.
پیش از این ســاعت کاری دستگاه های دولتی در هرمزگان از 6 و 
45 دقیقه صبح تا 15 و 30 بعدازظهر بود که این ساعت از اول بهمن 

ماه جاری به هفت صبح تا 14 و 30 دقیقه تغییر یافته است.
معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه منابع استانداری هرمزگان 
در این خصوص اظهار داشت: در پی ابلاغ بخشنامه سازمان امور اداری و 
استخدامی کشور و به استناد ماده 87 قانون مدیریت خدمات کشوری، 
ساعت کاری تمامی دستگاه های اجرایی استان هرمزگان با رعایت 44 

ساعت در 6 روز هفته، از اول بهمن ماه تغییر کرده است.
علی رئوفی بیان داشــت: تعطیلی روزهای پنجشنبه دستگاه های 
اجرایی نیز از روز یک شنبه اول بهمن ماه لغو شده و اداره ها در روزهای 

پنج شنبه نیز برای خدمات رسانی به مردم استان فعال خواهند بود.
وی تصریح کرد: ساعت کاری دستگاه های اجرایی هرمزگان در روز 

پنج شنبه از ساعت 7 الی 13 و30 دقیقه خواهد بود.
رئوفی خاطرنشــان کرد: با توجه به شــرایط آب و هوایی استان 
هرمزگان، پیگیری های لازم جهت دریافت مجوز برای برقراری مجدد 
تعطیلی پنج شــنبه  ها در فصول گرم سال از طریق سازمان امور اداری 

و استخدامی کشور انجام می شود.

فرماندار قشم گفت: برای کاهش آسیب های جاده ای و ایمنی 
بیشتر تردد خودرویی 100نفر شتر در روستاهای گورزین وتنبان 

این شهرستان به شبرنگ مجهز شدند.
علیرضا نصری افزود: تکمیل این چرخه ایمنی نیاز به مشــارکت 

مطلوب شترداران با دهیاری ها ومسئولان دارد.
وی ادامه داد: هم  اکنون2 هزار نفر شــتر درقشــم وجود دارد که 
اجرای طرح شناسنامه دار کردن آنها مستلزم پیگیری و جدیت دهیاران 
و شوراهای اسلامی روستاها برای جلب همکاری صاحبان این دام هاست.
فرماندار قشــم تصریح کرد: شایســته است ســایر دهیاری های 
شهرستان قشم نیز با جدیت و فوریت نسبت به اتمام کار پلاک کوبی 

شترهای جزیره اهتمام داشته باشند.
نصری یادآور شد: طرح شناســنامه دار کردن شترها نمونه ای از 
مشارکت مردم با نمایندگان محلی خود در جهت تضمین بهداشت و 

سلامت و تامین ایمنی جاده ای است.

نماینده مردم چابهار در مجلس شورای اسلامی 
گفت: ۲۸ سال پیش کلنگ احداث بیمارستان ۶۴ 
تختخوابی پلان زده شده اما هنوز موافقت اصولی 
بهداشت  از سوی وزارت  بیمارستان  این  ساخت 

صادر نشده است.
عبدالغفور ایرانژاد اظهار داشت: به دلیل محرومیت 
شــدید مردم چابهار از شاخص  فضای درمانی، به  ویژه 
در شرق چابهار و روستاهای هم مرز با پاکستان ساخت 
یک بیمارستان 64 تختخوابی در بخش پلان شهرستان 
چابهار پیش بینی شده است که متأسفانه پس  از گذشت 

28 سال هنوز هیچ پیشرفت فیزیکی ندارد.
وی افزود: بیمارســتان 64 تختخوابی پلان در سال 
1368 کلنگ زنی شده و فقط دیوارچینی آن در حد یک 
متر انجام  شده است که با گذشت 28 سال از کلنگ زنی 
بیمارستان پلان و باوجود وعده های پی درپی مسئولان 

هیچ اقدامی در این رابطه انجام  نشده است.
به گفته ایرانژاد با آنکه بیمارستان پلان به تصویب 
رسیده و زمین هم برای آن پیش بینی شده است موافقت 
اصولی آن هنوز از سوی وزارت بهداشت صادر نشده است.

نماینده مردم چابهار در مجلس شــورای اســلامی 
تصریح کرد: بیش از 100 هزار نفر جمعیت روستاهای 
بخش پلان و منطقه دشتیاری سال هاست چشم انتظار 
ســاخت یک مرکز مناسب درمانی هستند و برای یک 
درمان ساده باید فاصله  100 کیلومتری را تا مرکز شهر 

چابهار بپیمایند.
ایرانژاد خاطرنشــان کرد: بــا توجه به هم مرز بودن 
روســتاهای بخش دشــتیاری با پاکســتان و شــیوع 
بیماری های خطرناک در ایالت بلوچســتان پاکستان و 
انتقال آنها به مرزنشینان چابهاری، باید هرچه سریع تر 

روند احداث بیمارستان پلان آغاز شود.

استان  بروجن  رئیس حفاظت محیط زیست 
چهارمحال و بختیاری گفت: در پی بارش برف و 
کاهش دمای هوا، تالاب های بین المللی چغاخور 

و گندمان در این شهرستان یخ زد.
مرتضی منصوری افزود: تعداد 80 هزار پرنده مهاجر 

در تالاب های چغاخور و گندمان حضور دارند.
وی ادامه داد: در اواسط فصل پاییز به طور میانگین 
140 هزار قطعه پرنده مهاجر به این تالاب ها مهاجرت 
می کنند و با سرد شدن هوا تعداد این پرندگان کاهش 

می یابد.
وی تصریــح کرد: بیش از 80 هــزار قطعه پرنده 

نیز در تالاب چغاخور وجود داشــت که با استمرار یخ 
زدن تالاب، تعــداد پرندگان به 25 تا 30 هزار قطعه 

کاهش می یابد.
حدود 35 گونه پرنده مهاجر و20 گونه پرنده بومی 
در تالاب چغاخور شناســایی شده که چنگر، کشیما، 
کاکائی نقره، اردک سرســبز، اردک سیاه، آبچیلک، 
باکلان، فلامینگو، اگریت، حواصیل خاکستری، صدف 
خور، اکراسی، آوست، حواصیل ارغوانی، لک لک و انواع 

غاز از پرندگان شاخص آبزی این تالاب است.
تالاب بین المللی چغاخور در 40 کیلومتری بروجن 
و تالاب گندمان در نزدیکی تالاب چغاخور واقع است.

اخیر  روزهای  البرز گفت: طی  استاندار 
۳۵ میلیارد تومان نقد به پروژه همت تا کرج 

تزریق شده است.
محمدعلی نجفی در جلســه شــورای اداری 
استان با بیان اینکه آزادراه همت هم اکنون 81 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد و با رفع موانع اصلی 
پروژه پیشرفت فیزیکی قابل توجه در ماه های اخیر 
داشته ایم، افزود: طی روزهای اخیر با پیگیری های 
مکــرر 35 میلیارد تومان نقد و اســناد خزانه به 

پروژه تزریق شد.
وی با  اشــاره به پیشرف 28 درصدی بزرگراه 
شمالی که در امتداد بزرگراه همت ساخته شده 
و ایــن بزرگراه را به آزاد راه کرج - قزوین متصل 
می کند، گفت: آزادراه تهران - شــمال با سرعت 
خوبی در حال پیشرفت است و در تلاش هستیم 
تا قطعه اول با 88 درصد پیشــرفت آن نیمه اول 

سال آینده به بهره برداری برسد.
اســتاندار البرز در بخش دیگری تاکید کرد: 
کلان شــهر کرج با نرخ تراکم جمعیت 1۹ برابر 
متوسط کشور مسائل بهم تنیده ای با تهران دارد.

وی با  تاکید بر ساماندهی آسیب های اجتماعی 
و مناطق حاشیه نشین البرز از رونمایی نخستین 
ســامانه ثبت آموزش های پیشــگیری از طلاق 
استان، نخستین دفاتر تسهیل گیری در مناطق 
حاشیه نشین، آماده شدن نخستین اردوگاه ماده 
16 اســتان خبر داد و گفــت: تخصیص کامل 
پروژه های ســفر به مبلغ 6 هزار و 264 میلیارد 

ریال موجب تشکر و امتنان است.

تبریز- خبرنگار کیهان:
با سرمایه گذاری ۳000 میلیارد ریالی برق 
منطقه ای آذربایجان، برق 10 ســال آینده 

تبریز تأمین می شود.
مجید خدابخش اســتاندار آذربایجان شرقی 
دربازدیــد از مراحل احداث تونــل انرژی تبریز 
گفت: با این سرمایه گذاری ضریب ایمنی انتقال 
برق حداقل برای 40 سال بعد نیز تضمین است.
وی افزود: بانک توسعه اسلامی نیمی از منابع 
مورد نیاز پروژه را تأمین ساخته و نیمی از مسیر 4 
کیلومتری تونل نیز تکمیل شده و در سال آینده، 

این طرح افتتاح می شود.
در بازدید اســتاندار از تونــل انرژی تبریز در 
حد فاصل ایده لی- خاقانی اعلام شد پست 230 
کیلوولت مرکزی و تونــل انرژی با هدف بهبود 
وضعیت کابل های تغذیه نقاط حســاس تبریز و 
جلوگیــری از افت ولتاژ برق شــهر و نیز ارتقای 
توان خطوط فوق توزیع اجرا می شود و برای آن 
1000 میلیــارد ریال اعتبار ریالی و 35 میلیون 
یورو ارز در نظر گرفته شــده که اعتبارات ارزی 
پروژه از محل تســهیلات بانک توسعه اسلامی 
است. تونل مزبور 4 کیلومتر طول دارد و قطر آن 
3/5 متر می باشد که از عینالی تا پست 230 کیلو 
ولت مرکزی تبریز اجرا می شود و هم اکنون 65 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد و برای اتمام آن به 

350 میلیارد ریال نیاز است

ساری- خبرنگار کیهان:
مدیرعامل شرکت غله و خدمات بازرگانی 
منطقه دو کشور گفت: تاکنون ۲۳۶ تن برنج 
پر محصول از کشاورزان مازندرانی خریداری 

شده است.
ســیدمحمد جعفری افزود: خرید برنج ندا، 
نعمت و شــیرودی در دو مرکز خرید مازندران 
شهرســتان های نکا و بابل از 13 دی آغاز شد و 
تاکنون 11 تن برنج ندا و نعمت و 225 تن برنج 
شــیرودی و در مجموع 236 تن برنج به صورت 
توافقی از کشاورزان مازندران خریداری شده است.

وی افزود: برنــج ندا و نعمت به مبلغ 4850 
تومان و برنج شیرودی به مبلغ 5450 تومان با 8 

درصد شکستگی خریداری می شود.
مدیرعامل شــرکت غله و خدمات بازرگانی 
منطقه دو کشــور تصریح کرد: بــا تمهیدات به 
عمل آمده و هماهنگی های صورت گرفته از طرف 
این شرکت، دو مرکز خرید توافقی برنج صدری 
هاشمی در استان گیلان و در شهرستان رشت و 

رودسر دایر شده است.
جعفری افزود: خرید برنج صدری هاشمی با 
هشت درصد شکستگی و با قیمت ۹1 هزار ریال 
و تنها بامعرفی نامه جهاد کشاورزی استان گیلان 

به صورت خرید توافقی انجام می گیرد.
مدیرعامل شــرکت غله و خدمات بازرگانی 
منطقه دو کشور اظهار امیدواری کرد: مراکز خرید 
برنج شــرکت غله در استان گیلان و مازندران تا 
15 بهمن امســال آماده دریافت و خرید برنج از 

کشاورزان است.

 لنجداران بندر گناوه می گویند: افزایش نرخ 
ســوخت )گازوئیل( شناورهای سفاری منطقی 

نیست و باید بازنگری و اصلاح شود.
آنان افزودند: نرخ ســوخت شناورهای تجاری در 
آب های ســرزمینی ایران باید به نرخ داخلی محاسبه 
شود و از مسئولان تصمیم گیرنده در کشور انتظار داریم 

در تصمیم قبلی خود تجدید نظر کنند.
در اجرای مرحله سوم قانون هدفمندسازی یارانه ها، 
قیمت گازوئیل مصرفی شناورهای تجاری آزادسازی و 

به قیمت بانکرینگ محاسبه می شود.
صاحبان شناورهای ســفاری گناوه بیان کردند: 
بیش از ســه ســال است نســبت به افزایش قیمت 
سوخت شناورها به روش های مختلف اعتراض خود را 
بیان کرده و از مسئولان و نمایندگان مجلس شورای 
اســلامی خواستار بازنگری در این نرخ ها شده ایم، اما 

نتیجه ای حاصل نشده است.
لنجداران می گویند نرخ سوخت شناورهای تجاری 
بر اساس نرخ بانکرینگ محاسبه می شود، سرسام آور 
گران است و به هر لیتر 23 هزارریال رسیده که برای 

لنجداران غیرمعقول و اجحاف است.
هزینه سوخت هر شناور باری از گناوه به دبی در 
یک ســفر دریایی به طور میانگین و براساس قدرت 
موتور با نرخ بانکرینگ بین 180 تا 360 میلیون ریال 

آزادی ۴۸ مددجوی ملایری از زندان
 مدیرکل زندان های همدان از آزادی زندانی ملایری خبر 
داد و گفت: زمینــه  آزادی ۴۸ مددجوی ملایری دیگر فراهم 

شده است.
 حســن محمدیاری اظهار داشت: با تلاش و پیگیری های مستمر 
اعضای شورای حل اختلاف و واحد مددکاری زندان ملایر زندانی »ن. 
ر« که به جرم قتل شبه عمد به مدت 13 سال در زندان ملایر بود با 

موافقت اعسار از زندان آزاد و به آغوش خانواده بازگشت.
وی با بیان اینکه در سه ماهه سوم امسال در راستای کاهش جمعیت 
کیفری با همت اعضای شــورای حل اختلاف و واحد مددکاری زندان 
ملایر 126 پرونده حقوقی و کیفری مختومه شــد، گفت: با اقدامات 
انجام شده زمینه آزادی 48 مددجوی ملایری دیگر فراهم شده است.

امکان بازدید قضات 
از بخش های مختلف 

بازداشتگاههای قم فراهم شد
قم- خبرنگار کیهان:

دادستان عمومی و انقلاب قم در حاشیه دیدار با خانواده های 
زندانیان و بررســی راه های رفع مشــکلات و بهبود وضعیت 
آنــان گفت: امکان بازدید قضــات از تمام بخش های زندان و 

بازداشتگاهها فراهم است.
مهــدی کاهه افزود: البته قبل از این هم این امکان وجود داشــته 
اســت اما از این پس جدول زمانبندی تهیه دیده شده که براساس آن 
قضات باید در زندان و بازداشــتگاهها حضور پیدا کرده و ضمن بازدید 
از بخش های مختلف زندان بطور مستقیم در جریان وضعیت متهمین 

و مجرمین قرار می گیرند.
در ادامه این دیدار دادستان قم با خانواده های زندانیان گفت وگو و 

دستوراتی برای حل مشکلات آنان صادر کرد.
شایان ذکر است دادستان جدید قم از بدو انتصاب تاکنون شخصاً 
بطور منظم با خانواده های زندانیان دیدار و گفت وگو می کند و مشکلات 
آنان را بررسی و در حوزه اختیارات خود دستور لازم را برای رفع آنها 

صادر می کند.
وی همچنیــن برای حل مســائل خانواده های زندانیان با ســایر 
دســتگاه های دولتی و حکومتی بصورت حضوری و تلفنی پیگیری و 

هماهنگی لازم را به عمل می آورد.

استاندار کرمانشاه گفت: براساس متممی که 
هیئت دولت به لایحه بودجه اضافه کرده است، 
سهم زلزله زدگان کرمانشاه در بودجه سال 97 

افزایش پیدا خواهد کرد.
هوشنگ بازوند در ســتاد مدیریت بحران که در 
استانداری کرمانشاه برگزار شد، از نمایندگان مجلس 
خواســت که برق  مصرفی مردم زلزلــه زده تا پایان 

بازسازی با تعرفه 50 درصد محاسبه شود.
وی اضافــه کرد: اکنون وزارت نیرو متعهد شــده 
اســت که برق مورد نیاز مناطق زلزله زده را تا پایان 
امسال با تعرفه 50 درصد محاسبه کند که این مدت 

باید افزایش پیدا کند.
وی با بیان اینکه اکثر زلزله زدگان از لوازم گرمایشی 
برقی اســتفاده می کنند، اظهارداشت: اکنون سوخت 
بــه صورت رایگان در اختیار مردم قرار می گیرد و اگر 
بتوانیم بــرق را نیز به صورت رایگان در اختیار مردم 

قرار دهیم بسیار موثر خواهد بود.
استاندار کرمانشاه یادآور شد: زلزله 7/3 ریشتری 

کرمانشاه 5 هزار میلیارد تومان خسارت وارد کرد.
بازوند با بیان اینکه در این زلزله یک هزار و ۹20 
روســتا و بسیاری از شهرســتان های کرمانشاه متاثر 
شــدند، افزود: زلزله کرمانشاه تنها زلزله ای بود که تا 
ســاعت 11 صبح روز بعد هیچ جسدی زیر آوار باقی 

نماند.
اســتاندار کرمانشاه با بیان اینکه بلافاصله پس از 
زلزله کار اسکان اضطراری و موقت زلزله زدگان آغاز 
شد، افزود: بنا داشتیم که از مصالح برای اسکان موقت 
در روستاها استفاده کنیم که پس لرزه ها این اجازه را 
به ما نداد از این رو تصمیم به اســتفاده از کانکس ها 

گرفتیم.
بازوند اعلام کرد: تاکنون حدود 14 هزار کانکس 
در مناطق زلزله زده نصب شــده است که حدود ۹0 

درصد زلزله زدگان از آنها استفاده می کنند.
وی بــا بیان اینکه 20 هزار واحد در مناطق زلزله 
زده باید صد درصد ســاخته شوند، ادامه داد: کانکس 
تنها به زلزله زدگانی تعلق می گیرد که خانه های آنان 

صد درصد تخریب شده باشد.
استاندار کرمانشــاه افزود: در مجموع حدود ۹0 
هزار خانه باید در مناطق زلزله زده کرمانشــاه ساخته 
و تعمیر شــوند که اعتباری بالغ بر چهار هزار و 750 

میلیارد تومان نیاز دارد.
بــه گفته بازوند، دولت تاکنــون یک هزار و 800 
میلیارد تومان برای بازســازی این واحدها تسهیلات 

پرداخت کرده است.
اســتاندار کرمانشــاه با بیان اینکه اسکان موقت 
در شــهرها با چالش رو به رو اســت، اظهارداشت: در 

مناطق شــهری زلزله زدگان در صــورت انصراف از 
دریافت کانکس پول آن را دریافت می کنند به همین 
دلیل بیشــتر مردم به دنبال گرفتن پول و استفاده از 

کانکس های مردمی هستند.
بازوند با بیان اینکه بیش از 2 هزار و 500 کانکس 
مردمی در مناطق زلزله زده توزیع شــده است، گفت: 
برخی از کانکس های مردمی از کیفیت لازم برخوردار 
نیستند و مردم خواهان استفاده از کانکس های دولتی 

هستند.
وی در رابطه با کار بازسازی مناطق زلزله زده گفت: 
کار بازســازی در مناطق زلزله زده آغاز شده است و 
تاکنون بیش از 2۹ هزار واحد برای دریافت تسهیلات 
به بانک ها معرفی شده که از این تعداد 13 هزار و 500 

مورد قرارداد اخذ کرده اند.
استاندار کرمانشــاه با بیان اینکه ما انتظار داریم 
بانک ها سرعت خود را در پرداخت تسهیلات افزایش 
دهند تا روند بازسازی تسریع شود،  اضافه کرد: برخی از 
بانک ها بیش از 2 نفر ضامن می خواهند که این موضوع 
روند پرداخت تسهیلات را با مشکل روبه رو کرده است.

وی عملکرد شرکت های بیمه ای در مناطق زلزله 
زده را نامطلــوب ارزیابــی کرد و اظهارداشــت: ما از 
بیمه هــای آرمان و البرز گلایه داریم زیرا در پرداخت 

خسارت ها نیازهای مردم را برطرف نمی کنند.

اصفهان- خبرنگار کیهان:
در  اقدام  اصفهان ضروری ترین  اســتاندار 
راستای رفع مشکلات آبی استان را ایجاد سد 
سوم کوهرنگ برشــمرد و گفت: این پروژه به 
احتمال قوی در زمستان امسال اجرایی می شود.
محســن مهرعلیزاده در نخستین نشست خبری 
خود با اصحاب رســانه با اشاره به مسایل مهم استان 
که باید در اولویت رفع مشکل قرار گیرند، اظهار داشت: 
آب، اشتغال و محیط زیست از مهم ترین اولویت های 

استان اصفهان است.
وی افــزود: چنانچه هر مســئولی جدای از جناح 
سیاسی خود غیر از خدمت به مردم را مدنظر داشته 

باشد به راهی اشتباه گام گذاشته است.
اســتاندار اصفهان ابراز داشــت: در شرایطی که 
با کم بارشــی و کمبود منابع آبی روبرو هســتیم باید 

برنامه ریزی برای رفع مشکلات آبی را مقدم بدانیم.
وی با تاکید بر اینکه برای احیای زاینده رود نباید 
دست روی دست گذاشت، افزود: اقدامات بسیاری برای 
احیای زاینده رود وجود دارد که باید هرچه ســریع تر 

عملیاتی شود.
مهرعلیزاده ضروری ترین اقدام در راســتای رفع 
مشکلات آبی استان را ایجاد سد تونل سوم کوهرنگ 
برشمرد و گفت: بدین ترتیب 250 میلیون مترمکعب 

آب به زاینده رود اضافه خواهد شد.
وی با بیان اینکه پروژه ســد تونل سوم کوهرنگ 
به احتمال قوی تا پایان ســال اجرایی می شود، اظهار 
داشت، جلسات متعددی با پیمانکار این پروژه برگزار 
شــده است و امیدواریم اجرای پروژه در زمستان آغاز 

شود.
اســتاندار اصفهان با بیان اینکه بیش از یک سوم 
آب اســتان در اصفهان مصرف می شود، بیان داشت: 
ســاماندهی مســیر رودخانه، مصــرف بهینه آب در 
ابعاد مختلف صنعتی، کشــاورزی و غیره، استفاده از 
پساب های تصفیه شده در صنعت از راهکارهایی است 
که برای رفع مشکل کم آبی در اصفهان ضروری است.

بر خلاف انتظار مردم و کشــاورزان اصفهان 
نســبت به بازگشایی ســد زاینده رود، معاون 
وزیر کشور در ســفر به اصفهان بازگشایی سد 

زاینده رود را در شرایط کنونی ممکن ندانست.
مدت ها اســت که مــردم اصفهان چشــم انتظار 
بازگشایی ســد زاینده رود و جاری شدن آب در بستر 
رودخانه  زاینده رود هستند، اما متأسفانه این منطقه با 

خشکسالی های شدید مواجه شده است.
کاهش شدید میزان بارندگی ها سبب خشکسالی 
در اصفهان شــده اســت، از این رو امید کشاورزان نا 
امید شده و برخی از مســئولان عنوان می کنند که 
نمی توان ســد زاینده رود را برای کشاورزان اصفهانی 

بازگشایی کرد.
معاون توسعه عمران، امور شهری و روستایی وزیر 
کشــور در سفر دو روز اخیر خود به اصفهان در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: امسال شدیدترین خشکسالی 
را در 50 سال گذشته شاهد بودیم به همین دلیل میزان 
آب پشت سد به گونه ای نیست که بتوان آب را رها کرد.
محمدعلی افشانی افزود: چرا که بخشی از آبی که 
پشت سد بوده برای پایه داری سد است و اگر آب سد 
به صورت کامل تخلیه شــود، سد به طور کلی از بین 

خواهد رفت.
وی گفت: در جلســات متعددی که شورای عالی 

شترهای قشم شبرنگی شدند

استاندار:

آب، اشتغال
 و محیط زیست 

مهم ترین چالش های 
فراروی اصفهان است

خرید توافقی 236 تن 
برنج از کشاورزان 

مازندرانی

استاندار البرز:

۳۵ میلیارد تومان
 به پروژه همت- کرج 

تزریق شد

معاون وزیر کشور:

بازگشاییسدزایندهرود
درشرایطکنونیممکننیست

آب برگزار کرده و نیز در جلســه مدیریت بحرانی که 
وزیر کشور تشکیل داد همه به این فکر افتادند که به 
نسبت از مصرف کم کنند و آب آشامیدنی، آب صنعت 

و کشاورزی به میزان مشخص مصرف شود.
معاون توسعه عمران، امور شهری و روستایی وزیر 
کشور ادامه داد: اما تنها راه این است که به جای اینکه 
بخواهیم غرقابی کار کنیم و دشــت وسیعی را کشت 

کنیم باید به فکر گلخانه باشــیم و از کشت های نوین 
استفاده کنیم.

نمایندگان اصفهان در مجلس شورای اسلامی در 
جلســات متعدد پیگیر خشکسالی و جاری شدن آب 
زاینده رود بودند اما متأسفانه خشکسالی شدید مجال 
هیچ نتیجه و اقدامی را تاکنون به نمایندگان اصفهان 

نداده است.
استاندار:

اسکان موقت در شهرهای زلزله زده کرمانشاه با چالش روبه رو است

لنجداران گناوه خواستار کاهش نرخ سوخت شناورهای سفاری شدند

می شود که پرداخت این میزان باتوجه به متحمل شدن 
هزینه های دیگر سرسام آور است.

آنها اظهار داشــتند با توجه به فاصله 3۹7 مایلی 
بندر گناوه به دبی در کشــور امارات تنها حدود 30 
مایل آن بیرون از محدوده آب های ایران است و باید 
نرخ سوخت طوری محاسبه شود که در آب های ایران 
به نرخ داخلی باشــد و با درنظرگرفتن هزینه سوخت 
که بین 180 تا 360 میلیون ریال و دیگر هزینه ها به 

میزان ۹00 میلیون ریال است، مالکان شناورها در هر 
سفر دریایی دچار ضرر و زیان می شوند.

لنجداران معتقدند محاسبه نرخ سوخت شناورها بر 
پایه فوب خلیج فارس مشکلات بزرگ و فشار مضاعف 
مالی بر لنجــداران باتوجه به مصوبه جدید آیین نامه 
کالای همــراه ملوان وارد کرده اســت و افزایش نرخ 
سوخت شناورها باعث شده تا امکان خرید سهمیه کامل 
را نداشته باشیم و بناچار نیمی از آن را دریافت کنیم.

تالاب های چغاخور و گندمان یخ زد

۲۸ سال،  انتظار برای ساخت یک بیمارستان

برق تبریز
 برای 10 سال آینده

 تأمین می شود

رویکرد آستان قدس رضوی
طبس- خبرنگار کیهان: قائم مقام تولیت آستان قدس رضوی 
گفت: رسیدگی به محرومان و گره گشایی از کار مستضعفان به همراه 
توســعه فرهنگ رضوی در کشــور و جهان از مهم ترین رویکردهای 

آستان قدس رضوی براساس منشور هفت گانه است.
ســیدمرتضی بختیاری از ارائه خدمات توســط آستان حضرت 
حســین بن موسی الکاظم)ع( طبس برای 6 میلیون زائر که سالانه از 

این طریق به مشهد مقدس مشرف می شوند قدردانی کرد.
انتقاد از کم کاری

بناب- خبرنگار کیهان: امین رفیعی سرپرست فرمانداری بناب 
با انتقاد از کم کاری و تعلل در تکمیل نیازهای بهداشتی میدان دواب 
بیان کرد: مسئولان شبکه بهداشت ظرف یک هفته آینده ضمن بررسی 
مجدد وضعیت میدان دواب در صورت عدم رفع نواقصات موجود نسبت 

به تعطیلی آن میدان اقدام کنند.
مدیر شــبکه بهداشت و درمان شهرستان بناب نیز از عدم تحقق 

برخی از مصوبات انتقاد کرد.
هوشنگ شریفی خاطرنشان کرد: متأسفانه در برخی فروشگاه های 
فروش لوازم پزشــکی نســبت به توزیع انواع داروهــای روان گردان 
و غیرمجــاز و داروهای دارای مخدر مبــادرت می کنند و به صورت 
غیرقانونــی اقدام به عرضه اینگونه داروهــای غیرمجاز می کنند که 
امیدواریم مســئولان امر برخورد لازم با این قبیل فروشــندگان را 

بعمل آورند.
مجوز موسسه خیریه

جاســک- خبرنگار کیهان: اولین مجوز شهرستان با عنوان 
موسســه خیریه بیمارستانی خاتم الانبیاء جاسک به منظور کمک به 

بیماران خاص و نیازمندان توسط فرمانداری صادر شد.
معاون سیاسی اجتماعی فرماندار جاسک گفت:  هدف این موسسه 
ارتقاء سطح سلامت بیماران خاص در زمینه های روانی، درمانی، رفاهی، 
اجتماعی و فرهنگی با هماهنگی و همکاری موسسات خیریه در جهت 

بهبود کیفیت زندگی و استقلال آنهاست.
احمد گمتیلی افزود: ســازمان های مردم نهاد یا همان ســمن ها 
می توانند بازوان خوبی برای دولت در جهت ارائه خدمات به اقشــار 

مختلف مردم باشند.
خرید توافقی برنج

ســاری- خبرنگار کیهان: 65 تن برنج بــه صورت توافقی از 
کشاورزان مازندرانی در دو مرکز نکا و بابل خریداری شد.

مدیرعامل اداره غله و بازرگانی شمال کشور گفت: براساس مصوبه 
جهاد کشاورزی مراکز خرید، برنج کشاورزان را با 8 درصد شکستگی 
و اقــلام ندا و نعمت را به مبلغ 4850 تومان و شــیرودی را 5450 

تومان خریداری می کنند.
جعفری گفت: براساس سامانه بانک کشاورزی وجه برنج خریداری 
شده به حســاب کشاورزان واریز خواهد شد و محدودیتی در میزان 
خرید وجود ندارد هر میزان کشاورزان مراجعه کنند خریداری می شود.

استحصال ماهی قزل آلا
* 40 تــن ماهی قــزل آلا )در قفس( در منطقــه لاریم جویبار 

استحصال شد.
به منظور افزایش تولید و اشــتغال مولد طرح حمایت از پرورش 
ماهی در قفس در یک سال گذشته 7 شرکت تولید و پرورش ماهی 
در قفس آماده اجرای این طرح در شهرستان جویبار بوده که تاکنون 

مجوز یک واحد آن صادر و کار پرورش آن آغاز شد.
رئیس شیلات شهرستان جویبار افزود: این واحد پرورشی دارای 
20 قفس در ســطح ۹ هکتار، عمق 25 تا 30 متری دریا و ظرفیت 
3 هزار و 600 تن ماهی قزل آلا در ســال در منطقه لاریم جویبار با 

هزینه 60 میلیارد ریالی راه اندازی شده است.
ســلیلی با اشــاره به اینکه در یک دوره پرورش این طرح امسال 
400 تن ماهی واحد در ســاحل جویبار، منطقه لاریم برداشت شده 
اســت گفت: دارندگان پروانه پرورش ماهی قزل آلا در قفس، یک تا 
3 ســال وقت دارند این مرکز را راه اندازی کرده و در غیر این صورت 

مجوز آنها ابطال خواهد شد.
هزینه فرودگاه بین المللی

تبریز- خبرنگار کیهان: مدیرعامل شرکت فرودگاه های ناوبری 
هوایی ایران گفت: برای توســعه فرودگاه بین المللی تبریز در 2 سال 

اخیر بیش از 700 میلیارد ریال هزینه شده است. 
رحمت الله مه آبادی افزود: امسال برای این منظور 300 میلیارد ریال 
تخصیص داده شده است و توسعه این فرودگاه در دستور کار می باشد.

وی یادآور شد با فعالیت »سهند« تعداد مسافران جابه جایی سالانه 
آذربایجان شرقی به 2 میلیون نفر مسافر می رسد.

اجلاس دی ۸
* اجلاس کشــورهای عضو گروه دی 8 در ســال ۹7 در تبریز 

تشکیل می شود.
رئیس اتاق بازرگانی تبریز گفت: در این اجلاس وزرای گردشگری 

8 کشور اسلامی حضور دارند.
صمد حسن زاده افزود: هدف از این اجلاس که اردیبهشت یا خرداد 
سال آینده در تبریز ترتیب می یابد، در جهت اهداف برنامه های تبریز 
2018 و تلاش برای جذب گردشگری کشورهای فوق به تبریز است.

مدرسه سازی راهکار سوادآموزی نیست
شهرکرد- خبرنگار کیهان: اســتاندار چهارمحال و بختیاری 
گفت: مدرسه ســازی به عنوان تنها راهکار باسوادی و ارتقای سطح 

سواد مردم محسوب نمی شود.
اقبال عباســی تاکید کرد: برای ارتقای کمی و کیفی سطح سواد 
مردم باید راهکارهای گوناگون شناســایی و اجرای آن در دستور کار 

قرار گیرد.
وی افزود: رتبه 22 باســوادی چهارمحال و بختیاری در بین 31 
استان کشور نشان دهنده ضرورت تلاش بیشتر در راستای فعالیت های 

سوادآموزی از سوی اداره کل آموزش و پرورش استان است.

رئیس جمعیت هلال احمر شهرســتان سرپل ذهاب، از 
وقوع ۵ فقره آتش ســوزی در چادرهای اسکان اضطراری 
زلزله زدگان این شهرستان خبر داد و گفت: این حادثه تلفات 

جانی در پی نداشته است.
شــکوفه قدمی  گفت: این چادرهای اســکان اضطراری 
به علت اســتفاده از وسایل گرمایشــی غیراستاندارد دچار 

آتش سوزی شد.
وی افزود: با حضور به موقع نیروهای آتش نشــانی و نیروهای 
جمعیت هلال احمر آتش سوزی در چادرهای اسکان موقت زلزله 
زدگان سرپل ذهاب در کمترین زمان مهار و از سرایت آن به دیگر 

چادرها جلوگیری شد.
رئیس  جمعیت هلال احمرسرپل ذهاب با بیان اینکه خوشبختانه 
این حادثه تلفات جانی نداشت، گفت: با تلاش نیروهای امدادی هلال 
احمر پس از مهار کامل آتش سوزی، چادرهای سوخته جمع آوری 

و چادرهای جایگزین به زلزله زدگان تحویل داده شد.
وی یادآور شــد: از زمان وقوع زلزله هفت وســه دهم ریشتری 
21 آبان و با اســکان اضطراری زلزله زدگان در چادرهای اهدایی 
جمعیت هلال احمر، این چندمین بار اســت که به دلایل مختلف 
از جمله بی توجهی به نکات ایمنی و اســتفاده از وسایل گرمایشی 

غیراستاندارد، این چادرها دچار حریق می شود.

حریق در چادر اسکان اضطراری 
زلزله زدگان سرپل ذهاب


